

# Nikka Whisky From The Barrel

## Japan

Le blend primé Nikka Whisky From The Barrel est absolument plein de saveurs. Embouteillé à 51,4 % ABV. Le mélange combine à la fois du whisky single malt et du whisky de grain des distilleries Miyagikyo et Yoichi, qui sont ensuite mariés dans une grande variété de fûts, y compris des fûts de bourbon, des mégots de sherry et des hogsheads de recharge. Une grande profondeur de saveur dans ce superbe whisky japonais.

The award-winning Nikka Whisky From The Barrel blend is absolutely full of flavour. Bottled at 51.4% ABV. The blend combines both single malt and grain whisky from the Miyagikyo and Yoichi distilleries, which are then married in a huge variety of casks, including bourbon barrels, sherry butts and refill hogsheads. A huge depth of flavour in this stunning Japanese whisky. and hogsheads. A fruity, elegant yest characterfull whisky from the brilliant Billy Walker.

